

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 05-03-2026 12:37:06 PM Subject: Rise in the share price</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 05-03-2026 12:37:06 PM الموضوع: ارتفاع سعر السهم</p>
<p>Reference to your letter No. 3/4/00784/26 dated 26/02/2026, we would like to inform you that the reason for the increase in the share price during the period from 09/02/2026 to 23/02/2026 is due to supply and demand, and there are no material matters or significant events affecting the company.</p>	<p>اشارة إلى كتابكم رقم 3/4/00784/26 تاريخ 26/02/2026 نود اعلامكم ان سبب ارتفاع السهم في الفترة ما بين 2026/2/9 ولغاية 2026/02/23 بسبب العرض والطلب ولا يوجد اي امور جوهرية او احداث هامة</p>
<p>26-02-2026</p>	<p>26-02-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abeer Awaabdeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abeer Awaabdeh</p>